
Macondo Ry:n kokous 26.4.2015 

Paikalla: Saila Ylisirniö, Linnea Vuori, Kaisa Penttinen, Maria Blom, Elena Tamminen 

 

1. Puheenjohtaja avasi kokouksen klo. 14.10  

  

2. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

  

3. Kokouksen pöytäkirjan tarkastajina toimivat Maria Blom sekä Kaisa Penttinen  

  

4. Menneet tapahtumat  

 Ekskursioon Amchamiin osallistui kaksi macondolaista ja yhteensä seitsemän henkilöä. 

 Kennon ja Kassandran vierailu meni oikein hyvin, paikalla oli viisi Macondon jäsentä. Yhteensä 

osallistujia oli seitsemän.  

 Ruokakarnevaaleille osallistui Macondosta kolme henkilöä, useampi oli mukana valmistelemassa 

tilaisuuteen vietävää ruokaa. Yhteensä osallistujia oli noin 15. Ilta oli oikein miellyttävä.  

 Leffailtaan Eidoksen kanssa osallistui 10 henkilöä, joista kaksi macondolaisia. Kuluja Macondolle 

kertyi 12.5 euroa. 

 Macondo oli mukana kuvauksissa Humanisticumin seinäkalenteria varten.  

  

5. Tulevat tapahtumat 

 Macondo ei järjestä virallista ohjelmaa vapuksi. Jos kiinnostusta löytyy, kokoonnutaan viettämään 

vappua yhdessä. Asiasta sovitaan tarkemmin lähempänä aattoa.  

 Keväänkaatajaiset järjestetään alustavasti viikolla 21. Puheenjohtaja tiedustelee lehtorilta ja muulta 

henkilökunnalta sopivia päivämääriä. 

 Fuksiviikolla Macondo osallistuu Setentan järjestämään iltaohjelmaan 31.8. Syyskuun 

ensimmäisenä päivänä järjestetään omaa ohjelmaa fukseille. Asiasta sovitaan tarkemmin 

myöhemmin.  

  

 6. Hallituslaisten omat osa-alueet:  

 Viestintä: Macondon tervehdys ja liittymisohjeet järjestöön lähetetään Alkun sähköpostilistoille.  

Tämä päätettiin tehdä tämä vasta syksyllä uusien opiskelijoiden tullessa. Blogissa ollut viallinen 

pöytäkirjalinkki on korjattu.  

 Varapuheenjohtaja: Vaikka jäseneksi ilmoittautuminen tehdään nykyisin sähköisesti, ei luovuta 

Topelian pienestä pahvisesta ilmoittautumisboksista, koska se on esteettisesti viehättävä. Sen 



sijaan laitetaan Topelian ilmoitustaulu kuntoon ja yhtenäisemmäksi esimerkiksi blogin tyylin kanssa 

syksyyn mennessä. 

 Puheenjohtaja: Haettu HYY:ltä Innovatiivisten oppimismenetelmien tukea Cultura iberoamericana -

kurssin järjestämiseen syksyllä. Lokakuussa mahdollisesti haettavana myös opintopiirituki samaan 

tarkoitukseen. Suunnitelmissa olleen etnografiatyöpajan valmistelu siirtyy keväälle 

2017.  Puheenjohtajalla on lista LAM:ssa tehdyistä opinnäytetöistä, ja hän ottaa yhteyttä niiden 

kirjoittajiin liittyen töiden julkaisemiseen Macondon blogissa. Samassa viestissä tiedustellaan 

entisten opiskelijoiden kiinnostusta osallistua Macondon vuosijuhlaan lokakuussa.  

  

7. Muut asiat  

 Sääntöjen korjaus  

Tehtyjen korjausten tarkastus on kesken. Viralliset sääntömuutokset tehdään taloudellisista syistä vasta 

syksyllä vuosijuhlan jälkeen.  

 Tahlo  

Palautteessa perätään mainintaa sihteerin perehdyttämisestä tehtäväänsä. Varapuheenjohtaja 

tarkistaa, mistä kommentti johtuu.  

 Varainkeruu  

Ainakin haalari/hihamerkkejä pyritään hankkimaan kesän aikana. Jatketaan pohdintaa seuraavassa 

kokouksessa. 

 Syksyn muutokset  

Puheenjohtajan ollessa Perussa varapuheenjohtaja paikkaa tätä. 

  

8. Puheenjohtaja päätti kokouksen 15.20. 

 


